

Tender Announcement: Government of India-supported project for the maintenance of multiple houses at SOS Children's Village, Palestine.

With generous support from the Government of India, SOS Children's Village – Palestine invites qualified contractors to submit their bids for participation in the tender for the "Maintenance of Multiple Houses at SOS Children's Village," located in Bethlehem.

About the Organization:

SOS Children's Village – Palestine is an international humanitarian and social organization that supports orphaned children or children at risk of losing family support. The organization strengthens the capacities of at-risk families and provides comprehensive programs and services to help children live in a stable family environment while preserving their culture and faith. SOS Children's Village also supports children in discovering their talents and encourages their active participation in society.

Tender Details:

The tender involves maintenance work on 9 houses out of 14 houses in SOS Children's Village in Bethlehem. The required maintenance works include:

- Painting and insulation services
- Plumbing works and water tank replacements
- Supply and installation of air conditioners
- Electrical repairs (Request for quotation)
- Aluminum works (Request for quotation)
- Wooden doors maintenance (Request for quotation)

Note: Each project has a separate tender document.

Participation Requirements:

- **Tender Document Collection:** Tender documents can be obtained from the SOS Children's Village– Bethlehem, Alkarkafah.
- **Tender Document Fees:** The cost of each tender document is 100 NIS, non-refundable in case of disqualification of the contractor.
- **Inquiries and Discussion:** Contractors can discuss the documents and make inquiries with the supervising engineer, Eng. Ali Abu Safieh, after prior coordination via phone: 0599034224.
- **Site Visit:** A site visit to inspect the houses to be maintained will be organized on November 20, 2024. This will allow contractors to assess the properties and review the maintenance requirements.

Important Notes:

- All participants in the tender must submit complete bids in compliance with the attached documents and requirements.
- Bids must be submitted in a sealed envelope, indicating the company name and the tender reference, and must be submitted by the specified deadline.

We invite qualified companies to participate in this tender and submit their bids under the required terms and criteria.

إعلان مناقصة: مشروع مدعوم من الحكومة الهندية لصيانة بيوت متعددة في قرية

الأطفال SOS - فلسطين

بدعم كريم من الحكومة الهندية، تدعو منظمة قرى الأطفال SOS - فلسطين المقاولين المؤهلين إلى تقديم عروضهم للمشاركة في مناقصة "صيانة بيوت متعددة في قرية الأطفال SOS" الواقعة في بيت لحم.

نبذة عن المنظمة

قرى الأطفال SOS فلسطين هي منظمة دولية إنسانية واجتماعية تعمل على دعم الأطفال فاقدى السند الأسري أو المعرضين لفقدانه، وتعزز من قدرات الأسر التي قد يتعرض أطفالها لهذا الخطر. تقدم المنظمة برامج وخدمات شاملة تساعد الأطفال على العيش في بيئة أسرية مستقرة، مع الحفاظ على ثقافتهم وإيمانهم، وتدعمهم في اكتشاف قدراتهم الفردية والمشاركة الفعالة في المجتمع.

تفاصيل المناقصة

- تشمل المناقصة أعمال صيانة في 9 منازل من أصل 14 منزلاً ضمن قرية الأطفال SOS في بيت لحم. تنوع أعمال الصيانة المطلوبة بين:

• **عطاء الدهانات والعزل**

• **عطاء المكيفات**

• **عطاء اعمال السباكة واستبدال الخزانات**

• **التصليحات الكهربائية (استدراج عرض سعر)**

• **اعمال الالمنيوم (استدراج عرض سعر)**

• **أعمال صيانة للابواب الخشبية (استدراج عرض سعر)**

ملاحظة: كل عطاء له كراسة خاصة.

متطلبات المشاركة:

• استلام وثائق العطاء:

يمكن الحصول على كراسة العطاء من قرية الاطفال الواقعة في بيت لحم - الكركفة

• رسوم وثائق العطاء:

قيمة الكراسة الواحدة 100 شيكل، غير مستردة في حال استبعاد المقاول.

• الاستفسارات والمناقشة:

يُتاح للمقاولين مناقشة الوثائق والاستفسار مع المهندس المشرف م. علي أبو صفية بعد التنسيق المسبق عبر الهاتف: 0599034224.

• الزيارة الميدانية:

سُننم زيارة ميدانية للمنازل المراد صيانتها يوم 20 نوفمبر 2024، وذلك لمعاينتها على أرض الواقع والاطلاع على تفاصيل الصيانة المطلوبة.

ملاحظات هامة

- على جميع المشاركين في المناقصة الالتزام بتقديم العروض مكتملة الشروط والمتطلبات حسب الوثائق المرفقة.
- يجب أن يتم تسليم العروض في مغلف مختوم يوضح عليه اسم الشركة والمناقصة، مع الالتزام بتقديمه في الموعد المحدد.

ندعو الشركات المؤهلة للمشاركة في هذه المناقصة وتقديم عروضهم وفقاً للشروط والمعايير المطلوبة.
